
PROTOKÓŁ Nr II/10
z II posiedzenia Rady Gminy Mielnik w dniu 10 grudnia 2010 r.

Sesja  Rady  Gminy  rozpoczęła  się  w  Gminnym  Ośrodku  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w 
Mielniku o godz. 1300, zakończyła się o godz. 1330.

Lista obecności radnych znajduje się w załączeniu do protokołu.

Sesja rozpoczęła sie odegraniem hymnu państwowego.

Do punktu 1.

Otwarcia II sesji Rady Gminy dokonał jej Przewodniczący, Pan Jan Zduniewicz.
Pan  Przewodniczący powitał  radnych  i  gości  biorących  udział  w sesji.  Stwierdził,  że  na 
ustawowy skład 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad II sesji Rady Gminy.

Wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji nie było.

Porządek obrad II sesji brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Złożenie ślubowania przez Wójta.
3. Wolne wnioski.
4. Zakończenie obrad.

Do punktu 2.

Przewodnicząca  Gminnej  Komisji  Wyborczej  Pani  Elżbieta  Szymańska wręczyła  Panu 
Adamowi Tobocie zaświadczenie o wyborze na Wójta Gminy Mielnik.

Pan Adam Tobota złożył ślubowanie o następującej treści :
"Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a  

powierzony  mi  urząd  sprawować  będę  tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności  
mieszkańców gminy".
Ślubowanie zakończył zdaniem “Tak mi dopomóż Bóg”.

Pan Wójt Adam Tobota:
Jedna z osób, która dokonała przełomu w życiu politycznym i społecznym powiedziała, że 
prawo i sprawiedliwość, i prawda, mogą się opóźnić, ale nadejść na pewno nadejdą. Mam 
nadzieję,  że  rozpoczynając  pracę  Wójta  będę  pamiętał,  żeby  te  trzy  ważne  prawdy  nie 
opóźniały się w naszym działaniu, w naszej pracy i w naszym wspólnym, tu, na tej małej 
ojczyźnie, zamieszkiwaniu.
Szanowni  Państwo,  jestem bardzo  zaszczycony obdarzonym zaufaniem w tych  wyborach 
przez ogromną część mieszkańców naszej gminy. Od dzisiaj  czuję się Wójtem wszystkich 
mieszkańców naszej  gminy – tych,  którzy zadecydowali  o  tej  zmianie,  tych  którzy mieli 
odmienne zdanie i tych, którzy,  być może, nawet nie byli  przy urnach wyborczych. Takie 
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mam poczucie obowiązku i myślę, że to poczucie obowiązku będzie ze mną dzielić cała Rada 
Gminy,  że  zostaliśmy powołani,  aby służyć  wszystkim naszym mieszkańcom i  to  będzie 
naszym głównym przesłaniem.
Chciałbym  również  powiedzieć,  że  drzwi  do  gabinetu  Wójta  są  otwarte  dla  wszystkich. 
Mieszkańcy Gminy Mielnik zawsze będą mieli tam pierwszeństwo, nawet przed ważnymi 
gośćmi.  My tu dla  siebie  nawzajem stanowimy największe dobro i  będę o tym starał  się 
pamiętać.
Szanowni Państwo, od poniedziałku, a w zasadzie za chwilę, zakasuję rękawy i bierzemy się 
do pracy. Mam nadzieję, że wszyscy będziemy się cieszyć owocami tego, co uda nam się 
przez te  cztery lata  wspólnie  i  z  moją odpowiedzialnością  dokonać,  wypracować i  razem 
zrobić. 
Chciałbym jeszcze skierować takie specjalne słowa do wszystkich członków Rady Gminy – ja 
jestem do Waszej dyspozycji przez 24 godziny. Razem będziemy tworzyć te 4 lata. Chcę, 
żebyście wiedzieli – ci, którzy ze mną pracowali przez poprzednie 4 lata jako radni z tej i 
tamtej strony, że od dziś odkładamy pewne nasze animozje, które może się zdarzyły, pewne 
nasze spory i jeśli uznacie za słuszne, ja bardzo będę szczęśliwy, gdybym mógł wspólnie, bez 
tych zaszłości, naszą dalszą pracę poprowadzić.
Szanowni  Państwo  –  do  Was,  do  mieszkańców,  którzy  tu  przyszli,  kieruję  to  zdanie. 
Pamiętajcie,  każda władza – władza wójta,  władza rady,  powinna być pod kontrolą.  A tę 
kontrolę społeczną powinniście pełnić Wy. Dlatego, jeśli będzie coś nie tak i uznacie, że coś 
powinno  być  inaczej,  myślę,  że  zatrzymacie  mnie  na  chodniku  czy  gdziekolwiek  będę  i 
powiecie mi to wprost, tak abym ja się ustrzegł błędu, bo być może taki się zdarzy. I o to Was 
bardzo proszę. 

Pan  Przewodniczący  Rady złożył  Panu  Wójtowi  życzenia  zdrowia  w  trudnej  i 
odpowiedzialnej pracy. Stwierdził, że wierzy w wytrwałość Wójta i to, że służba, jaką pełni, 
będzie dla wszystkich mieszkańców gminy.
Życzył pomyślności w realizacji programu wyborczego, aby wspólnie z mieszkańcami i nowo 
wybraną Radą udało się pokonywać wiele trudności dla dobra społeczności mielnickiej, dla 
dobra mieszkańców całej gminy.
Wyraził nadzieję, że działania Rady i Wójta zyskają akceptację społeczeństwa i będą zgodne z 
oczekiwaniami mieszkańców.

Do punktu 3.

Pan Eugeniusz Wichowski – były Wójt Gminy
Jako były Wójt Gminy Mielnik, który pełnił te obowiązki przez okres 20 lat, złożył obecnemu 
Wójtowi Panu Adamowi Tobocie życzenia trafnych decyzji, zrozumienia wśród radnych, a 
przede wszystkim zrozumienia wśród społeczności gminy.
Pogratulował Panu Tobocie wygranej, życzył radnym i wszystkim mieszkańcom, aby gmina 
się rozwijała, i aby nam wsystkim żyło się coraz lepiej.
Pan Eugeniusz Wichowski pożegnał zebranych i opuścił salę obrad.

Pani Helena Datczuk z zespołu “Nowina” z Moszczony Królewskiej podziękowała byłemu 
Wójtowi Gminy za wkład w istnienie zespołu, zakup strojów, zorganizowanie wyjazdów na 
koncerty, w tym wyjazdu za granicę – na Ukrainę.
Nowemu Wójtowi, Panu Adamowi Tobocie, Pani Datczuk przekazała życzenia zdrowia, sił i 
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pasji w pełnieniu tej funkcji. Wyraziła nadzieję, że współpraca Pana Wójta z zespołem będzie 
układała się dobrze; zapewniła, że zespół, tak jak dotychczas, będzie godnie reprezontować 
gminę, prezentując muzykę ludową naszego regionu.

Pan Wójt podziękował za życzenia, poinformował, że oprócz zespołu “Nowina” na terenie 
gminy działają jeszcze 2 zespoły – “Wrzosy” w Wilanowie i “Krynica” w Radziwiłłówce.
Zapewnił, że środków finansowych na działanie tych zespołów nie zabraknie.

Zespół “Nowina” dla byłego i obecnego Wójta zaśpiewał “Mnogaja lieta” i “Sto lat”.

Pan  Sekretarz  Gminy poinformował,  że  przygotował  5  projektów  uchwał,  które  będą 
przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady Gminy. Dotyczą one ukonstytuowania się komisji 
Rady  Gminy  i  wyboru  przewodniczących  poszczególnych  komisji.  Pan  Sekretarz 
poinformował, jakie komisje działały do tej pory i rozdał radnym projekty uchwał, aby mogli 
się  zapoznać  z  przedmiotem  działań  poszczególnych  komisji  i  zadeklarować  swoją 
przynależność. Poprosił radnych, aby deklaracji tej dokonali przed kolejną sesją, tak, aby na 
posiedzenie Rady można było przygotować konkretne projekty uchwał wraz z nazwiskami 
radnych.

Pan  Przewodniczący  Rady zaproponował,  aby  radni  zapisywali  się  przynajmniej  do  2 
komisji, co będzie gwarantem lepszej i wydajniejszej pracy tych komisji. W porządku obrad 
przyszłej sesji znajdzie się również niezrealizowany punkt porządku obrad I sesji – wybór 
Wiceprzewodniczącego Rady.

Pani Elżbieta Szymańska – pracownik Urzędu Gminy – udzieliła wyjaśnień dotyczących 
składania  oświadczeń  majątkowych.  Poinformowała  radnych,  że  17  grudnia  br.  będzie 
uczestniczyć w szkoleniu na ten temat i poprosiła radnych, aby do tego czasu wstrzymali się 
ze składaniem oświadczeń.

Pan Przewodniczący Rady poinformował radnych o terminie III sesji Rady Gminy. Zwołuje 
ją  na  dzień  17  grudnia  2010  r.  na  godz.  900 w  sali  konferencyjnej  Urzędu  Gminy.  W 
porządku  sesji,  który  radni  otrzymają  również  na  piśmie,  znajdzie  się  wybór 
Wiceprzewodniczącego i ukonstytuowanie się Komisji Rady.

Radni nie wnieśli uwag do zaproponowanego terminu sesji.

Do punktu 4.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  II  sesji  Rady  Gminy  Pan  Przewodniczący  Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady

                                                                                                    Jan Zduniewicz
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